
Protokół Nr  XXIV/2017 
 

sesji Rady Gminy Skrwilno odbytej w dniu 23 marca 2017 roku w Hali Sportowej w 
Skrwilnie.  

 
Sesję otworzył o godz. 900 Przewodniczący Rady Gminy Robert Celebucki, który 

przywitał radnych i zaproszonych gości. Na podstawie listy obecności stwierdził, że na 15 
radnych obecnych jest 15 radnych, wobec tego rada może podejmować prawomocne uchwały.  
Obecność radnych i zaproszonych gości przedstawiają załączone do protokołu listy 
obecności. 
Następnie rada w obecności 15 radnych przyjęła jednogłośnie protokół z poprzedniej sesji  Na 
wniosek wójta rada jednogłośnie zdjęła z porządku obrad pkt 19 „Podjęcie uchwały w 
sprawie sprzeciwu wobec zapowiadanych zmian prawa samorządowego w Polsce . Porządek 
obrad sesji przedstawiał się następująco: 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) otwarcie, 

b) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji, 

c) przyjęcie porządku obrad. 

2. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu gminy na 2017 r. 

3. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
na lata 2017-2023. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu 
sołeckiego. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i 
zbiorowe odprowadzanie ścieków. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie dopłat związanych ze stosowaniem taryf za zbiorowe 
zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wspólnej realizacji zadań o nazwie Kujawsko-Pomorska 
„Niebieska Linia” Pogotowie dla Ofiar Przemocy w Rodzinie. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej 
własność gminy. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu z 
dotychczasowym najemcą. 



12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Skrwilno w 
2017 r. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjum do 
nowego ustroju szkolnego. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie określenia kryteriów rekrutacyjnych do publicznych 
przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie określenia kryteriów rekrutacji do klas I szkół 
podstawowych. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości opłaty za korzystanie z 
wychowania przedszkolnego prowadzonego przez Gminę Skrwilno. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Skrwilno do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości Szczawno. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Skrwilno do Kujawsko-
Pomorskiego Stowarzyszenia Samorządowego „Salutaris”. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie sprzeciwu wobec zapowiadanych zmian prawa 
samorządowego w Polsce. 

20. Sprawozdanie wójta z działalności między sesjami. 
21. Wolne wnioski i zapytania. 
22. Zakończenie obrad. 

Ad.1  

Sprawy organizacyjne zostały już omówione. 

Ad.2.  
Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie budżetu Gminy na 2017 rok. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały , następnie otworzył w tej sprawie dyskusję. 

Nikt z radnych nie zabrał głosu. Rada w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XXIV/143/17 zmieniającą uchwałę w sprawie budżetu Gminy na 2017 rok, która stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad.3    

Skarbnik przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały , następnie otworzył w tej sprawie dyskusję. 

Nikt z radnych nie zabrał głosu. Rada w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę 



Nr XXIV/144/17 zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Skrwilno na lata 2016-2023. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad.4. 

Skarbnik przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały , następnie otworzył w tej sprawie dyskusję. 

Nikt z radnych nie zabrał głosu. Rada w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XXIV/145/17 w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. Uchwała stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad.5  

Skarbnik przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie niewyrażenia zgody na 

wyodrębnienie funduszu sołeckiego. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały , następnie otworzył w tej sprawie dyskusję. 

Nikt z radnych nie zabrał głosu. Rada w obecności 15 radnych , 14 głosami „za” i 1 

„przeciwnym” podjęła uchwałę Nr XXIV/146/17 w sprawie niewyrażenia zgody na 

wyodrębnienie funduszu sołeckiego. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad. 6. 

 Skarbnik przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. Przewodniczący Rady odczytał 

projekt uchwały , następnie otworzył w tej sprawie dyskusję. Nikt z radnych nie zabrał głosu. 

Rada w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXIV/147/17 w sprawie 

zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków. 

Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad.7. 

Skarbnik przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. Przewodniczący Rady odczytał 

projekt uchwały , następnie otworzył w tej sprawie dyskusję. Nikt z radnych nie zabrał głosu. 

Rada w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXIV/148/17 w sprawie 

dopłat związanych ze stosowaniem taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzanie ścieków. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu 

Ad.8. 

Skarbnik przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. Przewodniczący Rady odczytał 

projekt uchwały , następnie otworzył w tej sprawie dyskusję. Nikt z radnych nie zabrał głosu. 

Rada w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXIV/149/17 w sprawie 

wspólnej realizacji zadań a nazwie Kujawsko-Pomorska „Niebieska Linia” Pogotowie dla 

Ofiar Przemocy w Rodzinie. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 



Ad.9. 

Wójt przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. Przewodniczący Rady odczytał projekt 

uchwały , następnie otworzył w tej sprawie dyskusję. Nikt z radnych nie zabrał głosu. Rada w 

obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXIV/150/17 w sprawie wyrażenia 

zgody na nabycie nieruchomości. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad. 10.  

Wójt przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. Przewodniczący Rady odczytał projekt 

uchwały , następnie otworzył w tej sprawie dyskusję. Nikt z radnych nie zabrał głosu. Rada w 

obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXIV/151/17 w sprawie wyrażenia 

zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność gminy. Uchwała stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

Ad. 11. 

Rada w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXIV/152/17 w sprawie 

wyrażenia zgody na oddanie w najem nieruchomości lokalowej stanowiącej własność gminy 

Skrwilno. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad. 12. 

Wójt przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. Przewodniczący Rady odczytał projekt 

uchwały , następnie otworzył w tej sprawie dyskusję. Nikt z radnych nie zabrał głosu. Rada w 

obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXIV/153/17 w sprawie uchwalenia 

Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie Gminy Skrwilno w 2017 r. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad.13. 

Inspektor ds. oświaty Danuta Szymańska przestawiła uzasadnienie do projektu uchwały w 

sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjum do nowego ustroju szkolnego. 

Radni nie zabrali głosu w tej sprawie. Rada w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła 

uchwałę Nr XXIV/154/17 w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjum do 

nowego ustroju szkolnego . Uchwałą stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad. 14. 

Danuta Szymańska dokonała wprowadzenia do projektu uchwały . Przewodniczący rady 

odczytał jej projekt. Radni nie zabrali głosu w dyskusji. Rada w obecności 15 radnych 

jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXIV/155/17 w sprawie określenia kryteriów 

rekrutacyjnych do publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach 

podstawowych. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad. 15. 



Danuta Szymańska dokonała wprowadzenia do projektu uchwały . Przewodniczący rady 

odczytał jej projekt. Radni nie zabrali głosu w dyskusji. Rada w obecności 15 radnych 

jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXIV/156/17 w sprawie określenia kryteriów rekrutacji do 

klas I szkół podstawowych. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad. 16. 

Danuta Szymańska przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. Przewodniczący rady 

odczytał projekt uchwały. W dyskusji nikt nie zabrał głosu. Rada w obecności 15 radnych 

jednogłośnie podjęła uchwalę Nr XXIV/157/17 w sprawie określenia wysokości opłaty za 

korzystanie z wychowania przedszkolnego prowadzonego przez Gminę Skrwilno. Uchwała 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad. 17. 

 Wójt przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. Przewodniczący Rady odczytał projekt 

uchwały , następnie otworzył w tej sprawie dyskusję. Nikt z radnych nie zabrał głosu. Rada w 

obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXIV/158/17 w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

działek położonych w rejonie miejscowości Szczawno. Uchwała stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

Ad. 18. 

Wójt przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. Przewodniczący Rady odczytał projekt 

uchwały , następnie otworzył w tej sprawie dyskusję. Nikt z radnych nie zabrał głosu. Rada w 

obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXIV/159/17 w sprawie 

przystąpienia Gminy Skrwilno do Kujawsko-Pomorskiego Stowarzyszenia Samorządowego 

„Salutaris”. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad. 19. 

Wójt złożył informację z działalności między sesjami. Powiedział, że poprzednia uchwała w 

sprawie projektu sieci szkół podstawowych i gimnazjum uzyskała pozytywną opinię kuratora 

oświaty, ale nie uwzględniono w niej naszego uzasadnienia. Gdyby gimnazjum 

przekształcano w szkole podstawową wówczas klasy VII i VIII innych szkół mogłyby 

funkcjonować na bazie placówki gimnazjalnej. W naszej gminie nadal będzie funkcjonował 

zespół szkół więc 

nie ma mowy o przekształceniu. Gimnazjum będzie wygaszane i 31 sierpnia 2019 roku 

zakończy działalność. W związku z powyższym od 1 września 2017 r. wszystkie szkoły 

podstawowe w naszej gminie będą ośmioklasowe.. W Skudzawach może nie być drugiego 

oddziału przedszkolnego ale zobaczymy pom zakończeniu naboru. W tym roku udało się 



zapewnić etaty wszystkim nauczycielom , ale w przyszłym roku i kolejnym chyba już się nie 

uda i wówczas mogą być zwolnienia nauczycieli. 

Jesteśmy po przetargu na termomodernizację Szkoły Podstawowej w Skrwilnie . Przetarg 

wygrała firma z Płocka za kwotę 1,2 mln zł. Prace ruszą pod koniec kwietnia br. 

Kolejna inwestycja to remont przedszkola, na którą mamy pozytywnie zaopiniowany wniosek 

na finansowanie. W czasie remontu oddziały przedszkolne będą przeniesione do budynku 

Szkoły Podstawowej. 

Rozpocznie się remont drogi do Szczawna. Zakończenie przewidziane jest w miesiącu lipcu 

br. W miesiącu maju planujemy zakończenie budowy drogi w Skudzawach. Ogłoszono już 

informacje w sprawie konkursu w ramach PROW.  W naszej gminie planujemy złożyć 

wniosek na dokończenie odcinka drogi w Skudzawach w I kwartale 2018r. 

Składamy wniosek na budowę sali gimnastycznej w Okalewie. Ubiegamy się o środki na 70% 

poziomie dofinansowania, ponieważ jeszcze nigdy nie korzystaliśmy ze wsparcia na rozwój 

kultury fizycznej z ministerstwa. Rozstrzygnięcie konkursu w maju br. Gdy wszystko pójdzie 

pomyślnie inwestycje rozpoczniemy we wrześniu tego roku za sumę ok. 2,4 mln zł.  

Od kwietnia ruszają programy w ramach Leadera. Dla nas będą to wnioski na świetlice w 

Zambrzycy i Czarni Dużej. 

Priorytetem dla nas jest stacja uzdatniania wody w Okalewie , która ma już 40 lat i jest mocno 

zużyta 8i przestarzała. Bez jej odnowy jest zagrożenie zaopatrzenia w wodę. Na tę inwestycję 

mamy zapewnione wsparcie finansowe w wysokości 700 tys. zł. Kosztorys opiewa na 2,7 mln 

zł. W miesiącu kwietniu będzie rozstrzygnięcie konkursu. Trzeba będzie dołożyć sporo 

środków, ale damy radę. 

Ad.20. 

 

Przewodniczący rady w imieniu wszystkich radnych złożył gratulacje wójtowi Dariuszowi 

Kolczyńskiemu z okazji zdobycia tytułu „Osobowość roku 2016” na szczeblu powiatowym, 

w wojewódzkim esemesowym plebiscycie Gazety Pomorskiej w kategorii samorządność i 

społeczność lokalna, z uzasadnieniem na: za rozwój gminy i organizację imprez. 

Ad. 21.  W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący rady zamknął sesję. 

 

Protokolant                             Przewodniczący Rady 

 

     Danuta Szymańska                    Robert Celebucki 

 



 

 

 
 
 
 

 

 
 
 


